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Etter en lengre koronapause, kunne vi igjen arrangere møte for medlemmene. 

Fortsatt  var nok mange skeptiske til å samles, så det ble en nokså liten forsamling. 

De som var til stede fikk høre om noe næringsutvikling på Nordmøre - og Smøla. Blant 

annet om sagbruk, hermetikkfabrikker og båtbygging. 

Han fortalte også om storhetstida for Kristiansund, om klippfiskhandelen og Nicolay 

Knudtzon. 


